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La sessió del Consell General 
del 19 d’abril, en què entre altres 
qüestions s’ha de debatre la pre-
sa en consideració de la propo-
sició de llei sobre la rebaixa dels 
anys per obtenir la nacionalitat 
i les modificacions a la llei del 
matrimoni, també servirà per 
respondre a les deu preguntes 
entrades a tràmit pel grup par-
lamentari socialdemòcrata, i 

que han estat publicades en el 
Butlletí del Consell General.

El conseller Gerard Barcia vol 
saber per què el Govern ha con-
sentit que els bancs apliquessin 
un augment de les comissions 
per pagar amb targeta de crèdit. 

D’altra banda, Jaume Bar-
tumeu ha entrat una pregunta 
per conèixer quin és el pla de 
desenvolupament de l’adopció 
o transposició de les normes 
i directives que acompanyen 

l’aplicació de l’Acord Moneta-
ri. A més, la futura Oficina del 
Joc també ha motivat una de les 
preguntes socialdemòcrates, en-
caminada a saber quantes per-
sones en formaran part i quins 
són el pressupost i els objectius.  

La consellera Rosa Gili ha 
qüestionat el Govern sobre la 
rebaixa del 20% en les subvenci-
ons atorgades a les escoles espa-
nyoles i franceses per comprar 
material pedagògic i de funcio-

nament. De la seva banda, Sílvia 
Bonet qüestiona l’executiu sobre 
els motius per convocar un con-
curs internacional per a l’asses-
sorament en l’accés i la distribu-
ció de medicaments a Andorra, i 
la posterior anul·lació.

L’heliport també ha centrat 
una de les preguntes socialde-
mòcrates, concretament la que 
vol saber a partir de quina nor-
mativa s’ha licitat la construc-
ció de l’heliport nacional a una 
iniciativa privada. En un altre 
ordre de coses, Gili ha pregun-
tat per l’estat del projecte de les 
noves escoles de Canillo. 

D’altra banda, Barcia qüestio-
na quins són els inversors a qui 
es dirigeix realment l’emissió de 

deute públic tenint en compte 
que s’estableix que l’emissió serà 
íntegrament subscrita per les 
entitats que figuren en l’apartat 
“subscriptors de l’emissió”. 

Finalment, els socialdemò-
crates volen saber quines actu-
acions diplomàtiques va dur a 
terme el Govern entre el 10 de 
novembre i el 20 de març per 
sol·licitar l’exclusió d’Andorra 
de la llista de paradisos fiscals. 
En matèria de relacions interna-
cionals, una altra de les pregun-
tes formulades gira al voltant de 
les negociacions per aconseguir 
un acord que eviti la doble im-
posició entre Andorra i França, 
un acord anunciat aquesta ma-
teixa setmana. 
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El PS diu que 
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seva gestió
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El Partit Socialdemòcrata va 
exposar ahir el seu parer so-
bre el tancament de comp-
tes del 2011. Així, exposen 
que “igual que l’any 2010, el 
2011 el dèficit s’ha situat al 
voltant dels cinquanta mili-
ons d’euros” i conclouen que 
“aquest és el resultat evident 
de la política d’acurada gestió 
pressupostària duta a terme 
pel Govern socialdemòcrata” 
el 2010 i “els quatre primers 
mesos del 2011”. Recorden 
que els dèficits del 2008 i el 
2009 van superar els 100 mi-
lions i “emplacen” el Govern 
que, “com a mínim, mantin-
gui aquesta orientació” en 
els propers pressupostos. 
Afegeixen que el resultat s’ha 
aconseguit reduint inversi-
ons i transferències de capital 
en gairebé 30 milions respec-
te de la liquidació del 2010 i 
destaquen que “el Govern 
socialdemòcrata, amb molta 
més despesa d’inversió, va 
arribar gairebé al mateix dè-
ficit que ha arribat el Govern 
de DA amb una inversió exi-
gua”. També evidencien les 
despeses de funcionament. 




